
Komise místní Agendy 21 se sešla poprvé v novém složení, a to z důvodu, aby doporučila radě města 

ke schválení Hodnotící zprávu o stavu místní Agendy 21 v Opavě za rok 2022 a Plán zlepšování místní 

Agendy 21 na rok 2023. Oba dokumenty byly členy komise doporučeny ke schválení radou města. 

Setkání se zúčastnili téměř všichni členové komise, jednomu ze členů bylo ze zdravotních důvodů 

umožněno hlasovat tzv. per rollam.  

Na setkání komise zazněly podněty k osvětovým aktivitám a akcím na další období. 

Témata, která by měla být dle členů komise podporována, jsou následující: 

1. osvěta v oblasti užívání návykových látek rozšířená o látku s názvem kratom, 

2. osvěta v oblasti duševních poruch a např. také anorexii a bulimii, 

3. podpora cyklodopravy ve městě, 

4. třídění odpadů 

K dalším tématům se komise ještě v budoucnu sejde, aby připravila seznam témat, na které bude 

cíleno v rámci osvěty, podrobněji. 

 


